

**NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD**

**CEI
IEC**

60598-2-10

1987

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1

1990-05

Amendement 1

Luminaire

**Deuxième partie:
Règles particulières**

**Section dix – Luminaire portatif attirant
pour les enfants**

Amendment 1

Luminaire

**Part 2:
Particular requirements**

Section Ten – Portable child-appealing luminaire

© IEC 1990 Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

International Electrotechnical Commission

Telefax: +41 22 919 0300

3, rue de Varembe Geneva, Switzerland

e-mail: inmail@iec.ch

IEC web site <http://www.iec.ch>



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

*Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue*

PRÉFACE

La présente modification a été établie par le Sous-Comité 34D: Luminaires, du Comité d'Etudes n° 34 de la CEI: Lampes et équipements associés.

Le texte de cette modification est issu des documents suivants:

Règle des Six Mois	Rapport de vote
34D(BC)167	34D(BC)184

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cette modification.

Page 8

10.12 Essais d'endurance et essais d'échauffement

10.12.1 Remplacer le texte de ce paragraphe par le suivant:

Pour les luminaires portatifs attirants pour les enfants, les essais de la section douze de la Publication 598-1 doivent être exécutés avec le luminaire reposant sur une planche de bois laminé de 15 mm à 20 mm d'épaisseur, peinte en noir mat.

Durant les essais, le luminaire est recouvert complètement ou partiellement (selon la situation la moins favorable) d'une seule couche d'un morceau d'étoffe en coton, elle-même recouverte d'une seule couche de couverture. La couverture utilisée pour l'essai doit avoir une épaisseur de 25 mm et une masse surfacique de $4 \pm 0,4$ kg/m². Le morceau d'étoffe en coton doit peser entre 140 et 175 g/m² à l'état sec. Après les essais, le luminaire doit satisfaire aux prescriptions de l'article 12.5 de la Publication 598-1 et, de plus, il ne doit y avoir aucune déformation du boîtier du luminaire, aucun roussissement ni aucune inflammation du morceau d'étoffe en coton.

PREFACE

This amendment has been prepared by Sub-Committee 34D: Luminaires, of IEC Technical Committee No. 34: Lamps and related equipment.

The text of this amendment is based on the following documents:

Six Months' Rule	Report on Voting
34D(CO)167	34D(CO)184

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the Voting Report indicated in the above table.

Page 9

10.12 *Endurance tests and thermal tests*

10.12.1 *Replace the text of this sub-clause by the following:*

For portable child-appealing luminaires, the tests of Section Twelve of Publication 598-1 shall be made with the luminaire lying on a dull, black painted, 15 mm to 20 mm thick laminated wooden board.

During the tests the luminaire is covered completely or partly (whichever is more onerous) with one layer each of cotton sheet and blanket together, the blanket being uppermost. The blanket used for the tests shall be 25 mm thick and have a weight of $4 \pm 0,4 \text{ kg/m}^2$ and the cotton sheet shall weigh between 140 and 175 g/m² dry. After the tests, the luminaire shall comply with the requirements of Clause 12.5 of Publication 598-1 and additionally there shall be no deformation of the luminaire case and no scorching or ignition of the cotton sheet.